Lithium Precision Screwdriver WOWSTICK 1F+

I Dual-power. Piano key switch. Portable storage box Self-locking ratchet integrated structure, Lithium battery power supply

| LED lighting

Global Standard Universal Bits

Including: Screwdriver/ Base / Storage box / Bits / Magnetic mat / Suction cup / Fins / Magnetizer and

Magetic Eraser/ Common screws

Rated speed: 200rpm

Rated torque: 0.15N·m Screwdriver material: Aluminum

I Bits material: S2 Allov Steel

I Bits specifications: 4×28mm/45mm I Bits configure: 56 pcs

PH0000 PH000 PH00 PH0 PH1 PH2 SL1.0 SL1.5 SL2.0 SL2.5 SL3.0 SL3.5 SL4.0 H0.7 H0.9 H1.3

H1.5 H2.0 H2.5 H3.0 H4.0 T2 T3 T4 T5 T6 T7 T8 T9 T10 T15 T20 P2(★0.8) P5(★1.2) P6(★1.5)

Y0.6 Y1 Y2.0 Y2.5 Y3.0 S0 S1 S2 ▲2.0 ▲2.3 ▲2.5

▲ 3.0 U2.0 U2.6 U3.0 0.8 W1.5 PH0(45mm) PH2(45mm) SL2,0(45mm) H2,0(45mm)

Please don't dismantle the modification or repair, avoid increasing the risk of use. The use of original accessories will reduce the potential danger, When using the product in a place where it may touch the dark line or its own cord, hold the tool in an insulated manner. If the fastener comes into contact with the live wire, the metal part exposed by the tool may be spotted, which may cause electric shock.

Names and contents of harmful substances in products

	hazardous substance					
Part Name	Pb	Hg	8	Cr(VI)	PBB	PBDE
Plastic components	0	0	0	0	0	0
Circuit components	×	0	0	0	0	0
Led	0	0	0	0	0	0

This form is based on SJ/T 11364 regulations

- O: Indicates that the content of the hazardous substance in all homogeneous materials of the component is below the amount requirement specified in GB/T 26572
- X: Indicates that the amount of the hazardous substance in at least one homogeneous material of the component exceeds the limit specified in GB/T 26572

Origin: Suzhou, China

Manufacturer: Suzhou Standmac Mechanical and Electrical Co., Ltd Address: No. 88 Jixian street, Suzhou Industrial Park Phone: 4009008892

Website: www. wowstick.com.cn

Please check if the moving parts are stuck, Check the damage of parts and other conditions that affect the operation of the electric screwdriver. If it is damaged, the electric screwdriver should be repaired before use. Poorly used electric screwdriver may cause malfunction.

- Please don't abuse the electric screwdriver. According to the purpose, use a suitable size electric screwdriver. Selecting the appropriate size electric screwdriver will make your operation safer and more efficient;
 - Please do not press two or more buttons at the same time, which
 may cause damage to the circuit;
- 3. Please do not put unsuitable bits or other items into the output shaft bore;
- Please keep idle electric screw driver out of the reach of infant;
 Please don't leak the electric screwdriver in rain or humid environment. Water or other conductive liquid will cause short circuit or

damage to the electric parts:

6. Please avoid unexpected start-up. In particular, please don't place in inside pocket or bag.

After-sales Service Commitment: Strictly follow the "Consumer Protection Law" and "PRC Product Quality Law" to implement the after-sales three package service. The service content is as follows: 1. Within 7 days from the date of receipt of the goods, after the inspection and confirmation by the after-sales service center does not affect the secondary sales, you can contact the retailer directly for return service:

Z. Within 15 days from the date of receipt, the following product quality problems have occurred. After the sale center tests and confirms, you can enjoy the new service for free: Turning on the machine, parts missing, key function failure, or non-user caused the appearance of serious defects or damage;

3. Within 365 days from the date of receipt of the goods, product quality problems have arisen. After being confirmed by the after-sales service center, they can be repaired for free.

Unauthorized disassembly or repair, or beyond the normal conditions of use, forcibly using the product caused by the failure or damane:

- 2. Has exceeded the validity period of three packages;
- Damage caused by irresistible factors;
- Failure and damage caused by other non-products' own design, manufacture, quality, etc.;

5. However, if the product is tested and communicated through the after-sales service center, it is considered to be an important value or clue to the improvement and design of the product. Not only will it not be excluded from the warranty regulations, but it will also receive rewards and super membership qualifications,

Return reasons (briefly):

Receipt information (optional, replacement):



锂电精密螺丝刀 WOWSTICK 1F+

品名

双动力混合驱动,钢琴键触开关,便携收纳盒

自锁棘轮集成结构,锂电池供电

LED照明灯

全球标准通用批头

| 包含: 主机/底座/收纳盒/USB充电线/吸盘/加磁器/撬片/

磁性定位板/56款批头/常用螺钉

初定转速:200转/分钟

| 额定扭矩: 0.15 牛・米 | 主机材质:铝

| 批头材质: S2合金钢

| 批头规格: 4X28mm/45mm

批头型号: 56支装

PH0000 PH000 PH00 PH0 PH1 PH2 SL1.0 SL1.5 SL2.0 SL2.5 SL3.0 SL3.5 SL4.0 H0.7 H0.9 H1.3

H1.5 H2.0 H2.5 H3.0 H4.0 T2 T3 T4 T5 T6 T7 T8

T9 T10 T15 T20 P2(★0.8) P5(★1.2) P6(★1.5) Y0.6 Y1 Y2.0 Y2.5 Y3.0 S0 S1 S2 ▲2.0 ▲2.3 ▲2.5

▲3.0 U2.0 U2.6 U3.0 0.8 W1.5 PH0(45mm)

请不要私自拆卸改装或维修,避免增加使用风险,使用原 装的配件将减少潜在危险。在可能触及暗线或其自身软线 之处使用时,请通过绝缘方式握持工具,紧固件碰到带电 导线会使工具外露的金属零件带电从而产生电击危险。

/二 定

产品中有害物质的名称及含量

		有害物质							
部件名称	部名	长品	₩ PO	六价格 Cr(VI)	多溴联苯 PBB	多漢二苯醚 PBDE			
塑料组件	0	0	0	0	0	0			
电路组件	×	0	0	0	0	0			
发光二极管	0	0	0	0	0	0			

本表格依据 SJ/T 11364 规定编制

〇:表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 提定的跨量要求以下

×:表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572規定的限量要求

产地:中国苏州

制造商: 苏州斯坦科机电有限公司

地址,苏州工业园区集贤街88号

电话: 4009008892

网址: www.wowstick.com.cn

道信目

- 1. 请不要滥用电动螺丝刀,根据用途使用合适规格的电动 螺丝刀,选用合适规格的电动螺丝刀会使您的操作更安全 高效;
- 高效; 2. 请不要同时按下两个及其以上的按钮开关,这可能会导 致电路损毁;
- 3. 请不要将不适合的批头或其他物品放入输出轴内孔:
- 4. 请将暂时不用的电动螺丝刀贮存在婴儿及儿童可能触及 的范围以外;
- 5. 请不要将电动螺丝刀暴露在雨中或潮湿环境中, 水或其他导电性液体进入电动部件中会产生短路或损毁的危险;6. 请避免意外启动, 尤其不要将螺丝刀放在贴身口袋,包肉套。

售后服务承诺:严格依据《消费者权益保护法》、《中华 工工共和国产品质量法》实行售后三包服务,服务内容如

下: 1. 自收货之日起7日内,经售后服务中心检测确认不影响 二次销售的,可与销售商直接联系进行退换货服务;

- 自收货之日起15日内,出现以下所列出产品质量问题,经售后中心检测确认,可免费享受换新服务,开机不转,零部件缺失/按键功能失灵/非用户人为造成的外观严重缺陷或损伤;
- 3. 自收货之日起365天内,出现产品质量问题,经售后服务中心检测确认,可免费维修。
- 1. 私自拆卸改装或维修,或超出正常使用条件,强行使用 本产品造成的故障或损伤;
- 2. 已超过三包有效期限;
- 3. 不可抗因素造成的损坏;
- 4. 其他非产品本身设计、制造、质量等问题而导致的故障 和损坏;

但如果通过售后服务中心检测沟通后,认为对产品的改良和设计提供了重要价值或线索的情况,不仅不会被排除在保修条例之外,而且还会得到奖励和超级会员资质。

退换货原因(简述):

收货信息(选填,换货用):

